

## 《单词百科:glucocorticoid是什么意思?glucocorticoid怎么发音?glucocorticoid的解释和用法》

英语单词glucocorticoid是什么意思?glucocorticoid怎么读?glucocorticoid怎么发音?简答网为您整理了glucocorticoid的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### glucocorticoid怎么读

glucocorticoid的读音:[glu:k ə ʊ 'k ɔ :t ɪ k ɔ ɪ d]

### glucocorticoid的意思

- 1、n.糖（肾上腺）皮质激素;
- 2、糖皮质素；葡萄糖皮质素；类固醇

### glucocorticoid的双语例句

1、Objective : To study the effect of glucocorticoid on urinary protein excretion in adriamycin nephrosis ( AN ) rats.

目的: 了解肾上腺糖皮质激素对阿霉素 肾病 大鼠尿蛋白排泄的影响.

2、The authors investigated whether the beta-adrenoceptor antagonist propranolol blocks glucocorticoid-induced memory retrieval impairments in human subjects.

作者研究了  $\beta$  肾上腺素能受体拮抗剂心得安是否阻断受试人群中糖皮质激素诱导的记忆重现损伤.

3、Study Design. Glucocorticoid with low calcium and phosphorus intake induces osteopenia in cancellous bone of sheep.

研究设计: 糖皮质激素与低钙低磷喂养诱导羊松质骨骨质疏松.

4、Experimental Study of Glucocorticoid Improving Persistent Hypoxemia and Septic Shock Induced by ARDS.

糖皮质激素改善ARDS缺氧与休克的实验研究.

5、Zona fasciculata is responsible for glucocorticoid synthesis.

束状带是合成糖皮质激素的地方.

6、Zona reticularis is responsible for glucocorticoid and sex hormone synthesis.

网状带负责合成糖皮质激素和性激素.

7、Objective : To study the effects of glucocorticoid on glomerulosclerosis of chronic glomerulonephritis.

目的研究糖皮质激素对慢性肾小球疾病肾硬化进展的作用.

8、The main therapy for autoimmune inner ear disease is pharmacotherapy and the main drug is glucocorticoid.

自身免疫性内耳病以药物治疗为主,主要药物为糖皮质激素.

9、A decrease in phagocytic activity has been proposed in the pathogenesis of glaucoma and glucocorticoid-induced glaucoma.

在青光眼和激素性青光眼的发病机制的研究中已经发现小梁网细胞的吞噬功能有所下

降.

10、Serious illness, and medicine can be glucocorticoid and immunosuppressants used together.

病情较重者, 中药可与皮质激素和免疫抑制剂一起使用.

11、Objective To evaluate the effect of nasal glucocorticoid inhalation on allergic rhinitis complicated with asthma.

目的研究鼻局部吸入糖皮质激素治疗变应性鼻炎对哮喘发作的影响.

12、Glucocorticoid a predisposing factor most commonly associated with the development of nontraumatic osteonecrosis ( ON ) .

糖皮质激素的临床应用是非创伤性骨 坏死 的原因之一.

13、The effect was thought to be mediated via trabecular meshwork glucocorticoid receptors.

这种效应被认为是通过小梁网的糖皮质激素受体介导的.

14、As the key intermediate of glucocorticoid-an anti-SARS drug, sitosterol will witness dramatically increasing market demand.

谷甾醇是 抗 非典药糖皮质激素的关键中间体,其市场需求量将显著增长.

15、Objective To study the influence of glucocorticoid on bone metabolism in children with tubercular meningitis.

目的探讨糖皮质激素对结核性脑膜炎患儿骨代谢的影响.

16、These patients in two groups were used glucocorticoids adequately in the meantime during petechiae appeared on patients' eyelids.

在出现瘀斑后, 两组均添加大剂量糖皮质激素。

以上是简答网为您整理的glucocorticoid怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于glucocorticoid的用法、glucocorticoid的释义、glucocorticoid的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/glucocorticoid>